

2021, စးထီၣ်ဟါခိ 6 နှ်ရံၣ်တုၤလီၤလၢဟါခိ 7 နှ်ရံၣ်နှံၣ်လီၤ. လၢတၢ်သ့ၣ်ညါအါထီၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်, ဝံသးစူၤန့ၣ်လီၤက့ၢ် ဘၣ်ပုၣ်ယဲၤသန့ (website) တက့ၢ်.

ဒ်နှံၣ်သိးယဟ့ၣ်သဆၣ်ထီၣ်ပဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်လၢအကက့ၢ်ဝဲဒၣ်ပတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ကမံးတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဖဲလၢဖျါတြုၤအါရံၤ 8 သိ, 2021, ဖဲဂီၤခိ 11:30 နှ်ရံၣ်လၢ Virtual Community Input တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်အဂီၢ်နှံၣ်လီၤ. ပဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအသိလၢအဘၣ်ထွဲဒီး တၢ်သိၣ်လိၣ်န့ၣ်လီၤလၢမဲၣ်သကိးမဲၣ်အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. နက့ၢ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်အံၤအဂ့ၢ်သ့ဝဲ channel 24 ဖဲ DeKalb County အပူၤ မ့တမ့ၢ် ဖဲ DSTV အ့ထၢၣ်နဲးဖိခိၣ် (online) နှံၣ်လီၤ.

တၢ်မၤကိညါၤတၢ်အတၢ်မၤကျဲၣ်သ့ၣ်တဖၣ်

CDC အတၢ်မၤကိညါၤတၢ်အတၢ်မၤကျဲၣ်သ့ၣ်ယဲၤထံၣ်လၢတၢ်မၤစ့ၤလီၤစၢဝဲဒၣ် COVID-19 အတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်အတၢ်ပတီၢ်ဒီးအတၢ်ရၤလီၤသးဖဲကိၣ်ပူၤအဂ့ၢ်လၢအမ့ၢ်ဝဲဒၣ်-

- တၢ်စူးကါနီၣ်ကျိၢ်ဘၢမဲၣ်ထီၣ်ဘိးဘၣ်ဘျိးဘၣ်ဒါ
- တၢ်အိၣ်စိးစုၤယဲၤလိာ်သးဒီးပုၤကၤအယံၤကတၢ်တသ့ဖဲအသ့
- တၢ်သ့ကဆိၣ်စု
- တၢ်မၤကဆဲးကဆိၣ်တၢ်ဒီးတၢ်မၤသံတၢ်အယူးအယၢ်
- တၢ်လူၤယုၤသ့ၣ်ညါပုၤလၢအိၣ်ဘူးဘၣ်တၢ်ဒီးပုၤလၢအိၣ်ဒီးတၢ်ဆါဘၣ်ကံၤ ခိဖျိတၢ်မၤသကိးတၢ်ဒီး DeKalb ဆူၣ်ချုၤကမံးတၢ်

ပဟ့ၣ်သဆၣ်ထီၣ်ကိၣ်ဖိတဖၣ်လၢအကန့ၣ်လီၤပုၣ်ယုၣ်ဝဲဖဲတၢ်မၤကျဲၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤအပူၤခဲအံၤ, ဒ်သိးဖဲလၢပမၤဝဲဒၣ် လၢတၢ်စးထီၣ်မၤဝဲဒၣ် တၢ်န့ၣ်လီၤမၤလိကဒါက့ၢ်တၢ်န့ၣ် တၢ်ကဘၣ်သိးယၢ်နီၣ်ကျိၢ်ဘၢမဲၣ်, တၢ်အိၣ်စိးစုၤယဲၤလိာ်သးဒီးပုၤကၤဒီးတၢ်သ့ကဆိၣ်စုအါမ့ၢ်တၢ်ဒ်ညီၣ်န့ၣ် အသိးဒီးတၢ်အလုၢ်လၢခံၣ်ဘျိတဘျီန့ၣ်လီၤ.

တၢ်သ့ကဆိၣ်စုမ့ၢ်ကျဲၤအရူၤဒိၣ်တဘီၤလၢတၢ်ပတုၣ်ကွံၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ယူးတၢ်ယၢ်အတၢ်ရၤလီၤသးဒီးမ့ၢ်စ့ၢ်ကိးတၢ်မၤစ့ၤလီၤ COVID-19 တၢ်ဆါယၢ် အတၢ်ရၤလီၤသးလၢအလီၤဘၣ်ယိၣ်အဂီၢ်, သ့ကဆိၣ်စုဒီးဆးပုၣ်ဒီးထံအစ့ၤကတၢ် 20 ဖဲးကိး မ့တမ့ၢ် စူးကါကသံၣ်မၤသံတၢ်ယၢ်လၢအ ပုၣ်ယုၣ်ဒီးအဲးကဟံ 60 မ့ၢ်ကယၤလၢတၢ်မၤကဆိၣ်စုအဂီၢ်ဖဲလၢဆးပုၣ်ဒီးထံမ့ၢ်တအိၣ်အလီၤ, မၤစ့ၤလီၤစၢတၢ်ယူးတၢ်ယၢ်အတၢ်ရၤလီၤ အသးလၢအဒုးအိၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါ, ဒ် CDC န့ၣ်လီၤဝဲအသိးတက့ၢ်. ထံကလၢဒီးထံခုၣ်ခံၣ်လိာ်မၤဆိၣ်ကွံၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ယူးတၢ်ယၢ် ဖဲနစုၤလီၤသ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤဘၣ်လိာ်ကယံၤမ့ၢ်တၢ်ပူၤဖျိးဒီးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သိသနီၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချုၤ အတၢ်န့ၣ်ကျဲၤလၢအဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်နီၣ်လီၤ အိၣ်ခိဖျိ CDC ဒီး DeKalb County Board of Health လၢတၢ်မၤကိညါၤတၢ်အတၢ်မၤကျဲၣ်သ့ၣ် COVID-19 အတၢ်ရၤလီၤသးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ် သ့ၣ်ညါအါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်သ့ကဆိၣ်စုလၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲအဂ့ၢ်, ဝံသးစူၤန့ၣ်လီၤက့ၢ်ဖဲ CDC ပုၣ်ယဲၤသန့ (website), ဒီးတၢ်ဖံးမၤ COVID-19 အတၢ်န့ၣ်ကျဲၤအဂ့ၢ်, ဝံသးစူၤန့ၣ်လီၤက့ၢ်ဖဲ <https://www.dekalbschoolsga.org/school-reopening/safety-protocol/> တက့ၢ်.

တၢ်တိာ်ကျဲၤမိၢ်ပုၤလၢအကျိၢ်ဘၢတၢ်လၢလၢပုၤပုၤ

DCSD စူးကါဝဲဒၣ်တၢ်တိာ်ကျဲၤမိၢ်ပုၤလၢအကျိၢ်ဘၢတၢ်လၢလၢပုၤပုၤလၢတၢ်သမံသမိးဝဲဒၣ်ကိၣ်ဒီးတၢ်ရဲၣ်ကျဲၤကိၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တဖၣ်, ဒ်နှံၣ် သိးဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ဘျိထီၣ်လၢတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢဝဲဒၣ်လိာ်ကဝိးတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အတၢ်ဖံးတၢ်မၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပဟ့ၣ်သဆၣ်ထီၣ် ကိၣ်ဖိ, မိၢ်ပုၤ, ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးပုၤတၢ်တဖၣ်လၢအကန့ၣ်လီၤက့ၢ်ဝဲဒၣ် ပုၣ်ယဲၤသန့ (website) ဒီးထၢန့ၣ်မၤပုၤ THINK BIG တၢ်လီၤယုၤသ့ၣ်ညါ အတၢ်ကိၣ်ဒီးန့ၣ်လီၤ. ပုၣ်ယဲၤသန့အံၤဟံၣ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်တိာ်ကျဲၤမိၢ်ပုၤလၢအကျိၢ်ဘၢတၢ်လၢလၢပုၤပုၤဒီးအတၢ်မၤကျိၤကျဲၤတဖၣ်အဂ့ၢ် လီၤတၢ်လီၤဆဲးန့ၣ်လီၤ. ဖဲတၢ်မၤလဲၤထီၣ်လဲၤထီၣ်တၢ်တိာ်ကျဲၤအကတီၢ်, တၢ်ကဟံၣ်ဖျါအါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒီးတၢ်ကမၤအါထီၣ်တၢ်လီၤ ယုၤသ့ၣ်ညါအတၢ်ကိၣ်ဒီးလၢကမ့ၢ်အကျိၢ်န့ၣ်လီၤ.

စံးဘျုးကဒီးန့ၣ်အသိတဘျီလၢနတၢ်သးစူၤဖဲလၢပမၤဆဲးန့ၣ်ကျဲၤဝဲဒၣ်ပတၢ်ဖံးတၢ်မၤအကျဲၤလၢတၢ်လၢအတၢ်မၤတၢ်သးဒီးပုၤလၢအပူၤကွံၣ်နီၣ်တဘျီ အဆၢကတီၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ. ပမ့ၢ်တသ့ၣ်ညါဆိတၢ်ကမၤသးဆူၣ်ညါဒၣ်လဲၣ်, ယဒီးန့ၣ်သးအတၢ်ဂံၢ်တၢ်ဘါခိဖျိယထံၣ်ဘၣ်ပသရၣ်သမါဒီးပုၤ မၤတၢ်ဖိတဖၣ်အဟဲက့ၢ်အိးထီၣ်ကဒါက့ၢ်ကိၣ်အလီၤခံၣ်န့ၣ်လီၤ. ပကဆဲးကတီၢ်စၢဝဲဒၣ်ပပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချုၤဒီးအ တၢ်ပူၤဖျိးဒီးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်လၢအမ့ၢ်ဝဲဒၣ်ပမူၤဒါအရူၤဒိၣ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤ. စံးဘျုးန့ၣ်လၢနတၢ်မၤစၢဒီးနတၢ်ဆဲးဆိၣ်ထွဲမၤစၢပုၤအခဲအံၤဒီးဆူၣ် ညါအယံၤန့ၣ်လီၤ.

ပျံ့တင်ကိစ္စအကျဉ်းချုပ် #1

Mrs. Cheryl Watson-Harris